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Saksnr Oppgave/sak Ansvarlig I-D-B
2010/03-01 Referater fra tidligere møte

Ingen anmerkninger Alle B
2010/03-02 Høring om fordeling av karkirurgiske sentra i Helse SørØst

Diskusjon i styret. PM meldte seg inhabil pga sin rolle som avdelingssjef 
ved Ahus. LJ, MR og SS utformer høringssvar   

LJ, SS D

2010/03-03 Høring: Ny ordning av turnustjenesten
Forslag om søknadsbaserte, ikke rettighetsbaserte, tidsbegrensede 
nybegynnerstillinger på 1,5 år, som start på et utdanningsforløp. 
Diskusjon. PM skriver og sender rundt forslag til høringssvar.

PM I

2010/03-04 Støtte til Medisinstudentenes Humanitæraksjon
Vedtatt å gi kr 2000,- Forespørselen om støtte postes på NAFweb, og det 
nevnes at NAF støtter saken. LJ hører med leder i FaMe om de andre 
fagmedisinske foreningene vil donere tilsvarende beløp

PM B

2010/03-05 Carl Eivind Bjerkelund - forslag om simuleringsmiljø i Norge
Styret foreslår å opprette et utvalg/komite i NAF for simulering. PM 
kontakter simuleringsinteresserte personer ved regionsykehusene.
Vi ønsker å foreslå i FaMe at tilsvarende utvalg opprettes i de andre 
spesialistforeningene

PM D,B

2010/03-06 Barn med Downs syndrom - nakkerøngten preoperativt?
Anestesiutvalget er kontaktet og melder tilbake om forslag til prosedyre.
SS kontakter barnelegeforeningen om deres oppfatninger samt om de 
ønsker konklusjonen inn i deres nettbaserte veileder 

LJ,SS D,B

2010/03-07 SSAI Økonomi
Etterbetaling er innkrevet, 65200 DKr for 2009. Styret går under tvil inn 
for at dette dekkes, selv om kravet kommer etter at fjorårets regnskap er 
lukket. Nærmest hele NAFs budsjett går til SSAI+Acta+NAF forum. Økt 
medlemskontingent kan foreslås, men har ikke blitt vedtatt på tidligere 
årsmøter. PM tar opp i SSAI mulighet for at norske SSAI-medlemmer 
kunne ha frivillig Acta-abonnement. Årsmøtet må også behandle saken. 

PM D,B

2010/03-08 Høstmøtet 2010
Programmet er nærmest klart. Epost-invitasjonsendes snart ut. I samme 
epost vil også neste års fellesarrangement i juni, Høstmøtet + SSAI-
møtet, bli pre-annonsert. Økonomisk er foreløpig mye uvisst, det 
arbeides med å skaffe utstillere

Alle D,B

2010/03-09 Forespørsel fra produktprodusent om det finnes et norsk 
anestesiregister
Finnes ikke. NAFs styre finner heller ikke at organisasjonen har 
kompetanse eller kapasitet til å bygge opp et slikt nasjonalt register. Ikke 
klart hva det skulle brukes til utover driftsstatistikk. HFene bør initiere.

Alle D,B



2010/03-10 NAFweb har byttet webhotel
Vellykket. Større datamengder kan nå lagres. Backup gjøres. Lav pris HT D,B

2010/03-11 Kommende styremøte
Legges til 25.08.10 kl 10.00 på Rikshospitalet, med Høstmøtekomiteen   Alle I

2010/03-12 Malign Hypertermi 
Pasient fikk dekket utredning i utlandet, og dette får presedens for senere 
mistenkte tilfeller. 

PM D, B

Oslo, 25.05.10

Signe Søvik (sign.)
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